

# 6天4晚 东京富士山/箱根/横滨/川越

**A3. NRT06A**

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/NRT 0010/0825 OD872  
 NRT/KUL 2200/0445+1 OD871

Tour Fare:

### Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物/无保证自费
- ~ 含旅游 Covid 保险
- ~ 富士山五合目含 1 晚温泉酒店
- ~ 含日式烤肉
- ~ 横滨拉面博物馆体验 DIY 杯面
- ~ 川越江户时代的街巷
- ~ 涩谷年轻人时尚聚集地

### 注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现之处, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

### 川越时之钟



時  
の  
鐘

### 浅草寺



### 大涌谷 Owakudani



D1 吉隆坡 / 东京 0010/0825 (MOB/L/D) 酒店: 3\*Kai Resort Osen 酒店或同级

集合 KLIA 1 机场, 准备登记飞往东京

**富士山五合目** 是日本三大名山之一, 更是日本重要的象征, 被视为圣山. \*能否登上富士山五合目受到天气因素的影响, 若由于天候因素, 可能无法完全登上富士山五合目(可能只能登上一合目), 亦无退费, 敬请谅解.

**忍野八海** 在日本素有“小九寨沟”著称, 是位于山梨县忍野村的涌泉群

**河口湖** 度假小镇, 位于日本火山的象征富士山北麓, 是攀登富士山吉田路线的门户.

D2 富士山 / 箱根 / 东京 (B/L/X) 酒店: 3\*东京 Henna Hotel 酒店或同级

**御殿场 outlet** 日本最大和店铺数最多大型购物中心, 场内模仿 17-18 世纪欧洲街道之设计, 有异国风情迷人景色. 场内晴天时可眺望富士山, 也可享受宽敞舒适, 全新购物自在又轻松感受.

**芦之湖** 隐藏在箱根的中心位置. 它是 3,000 年前箱根山的火山爆发之后, 形成的火山湖.

**大涌谷** 好似一望无际的荒凉之地, 加之不断飘出的白色的轻烟. 在这里可以近距离观看到壮观的火山活动.

D3 横滨 (B/X/X) 酒店: 3\*东京 Henna Hotel 酒店或同级

**红砖仓库** 不仅是一处独特的历史性建筑, 而且也是横滨市天际线中一处醒目的西式风格建筑. 这个著名的景点位于横滨水滨, 到处是各种商店和餐厅.

**横滨山下公园** 紧连横滨港口, 为横滨市特有的海滨公园. 这座公园最值得观赏的是铺在公园道路上的花砖, 其次是种在道路两旁的 100 多棵古老的银杏树.

**新横滨拉面博物馆+DIY 杯面** 是一座拉面专门的美食主题乐园, 可以品尝到全国各地的美味拉面. 在这里, 无论哪家都会为你提供独具特色的话题性拉面.

**台场购物广场** 东京湾的人造陆地上, 东京新的休闲娱乐集中地和购物区, 很受年轻人的青睐.

D4 东京 / 川越 (B/X/X) 酒店: 3\*东京 Henna Hotel 酒店或同级

**川越冰川神社** 创建于约 1500 年前, 于钦明天皇 2 年创建. 作为姻缘之神深受人们的喜爱, 而且还有各种祈求良缘的护身符等.

**川越一番街商店街** 小江户川越的中心, 从北边的元町路口到南边的仲町路口, 短短 400 米路密集分布着江户时代城下町的“藏造建筑”, 又称仓库式建筑

**川越时之钟** 时之钟是从江户时代初期开始在城下街区报时, 深受百姓喜爱的钟楼. 此钟会分别在早上六点, 中午十二点, 下午三点, 下午六点的时候每天响起四次.

D5 东京 / 吉隆坡 2200/0445+1 (B/X/X) (MOB)

**浅草寺** 是日本现存的具有“江户风格”的民众游乐之地. 其是东京都内最古老的寺庙. 寺院的大门叫“雷门”, 正式名称是“风雷神门”, 是日本和浅草地区的象征.

**皇居二重桥** 皇居前广场到皇居正门(二重桥门), 穿过桥后, 在正门九十度转两次的铁桥, 它位于旧江户城西丸之大手门前, 被称为西之丸下乘桥.

**涩谷** 涩谷是东京最具代表性的商圈之一, 涩谷被称为“东京的西门町”, 非常类似台北西门町, 都是年轻人和国际观光客最喜欢去的繁华街

D6 吉隆坡

抵达吉隆坡.

富士山 Mount Fuji



忍野八海 Oshino Hakkai



红砖仓库 Red Brick Warehouse



# 6D4N TOKYO MOUNT FUJI / HOKONE / YOKOHAMA / KAWAGOE

**D1** Kuala Lumpur / Tokyo 0010/0825 (MOB/L/D) Hotel: 3\* Kai Resort Osen or Similar

Assemble at KLIA 1 Airport and prepare to check in for flight to Tokyo.

**Mt. Fuji 5th Station** an important symbol of Japan and is regarded as a sacred mountain. \* **If encounter bad weather, may not be able to completely reach Mount Fuji 5th station (May only be able to reach the 1st station), and will be no refunds. Thanks for understanding.** \*

**Oshino Hakkai** known as "Little Jiuzhaigou" in Japan, is a group of springs located in Oshino Village, Yamanashi Prefecture.

**Lake Kawaguchi** is a resort town in Japan. The symbol of Japanese volcanoes, and is the gateway to the Yoshida route to climb Mount Fuji.

**D2** Mount Fuji / Kamakura / Tokyo (B/L/X) Hotel: 3\* Tokyo Henna Hotel or Similar

**Gotemba Outlet** is Japan's largest and most extensive shopping center, featuring a design reminiscent of European streets from the 17th to 18th centuries, offering charming and exotic scenery. On sunny days, visitors can enjoy views of Mount Fuji from within the outlet.

**Lake Ashi** is nestled in the heart of Hakone. Formed by a volcanic eruption of Mount Hakone approximately 3,000 years ago.

**Owakudani** appears as an endless expanse of desolate land, accentuated by the continuous drifting of white wisps of smoke. This is Owakudani, where visitors can witness spectacular volcanic activity up close. It is one of the most iconic landscapes in Hakone.

**D3** Yokohama (B/X/X) Hotel: 3\* Tokyo Henna Hotel or Similar

**The Red Brick Warehouse** is not only a unique historical building but also a prominent Western-style structure in Yokohama's skyline. This famous attraction is located along Yokohama's waterfront and is filled with various shops and restaurants.

**Yokohama Yamashita Park** is a seaside park adjacent to Yokohama Port, unique to the city of Yokohama.

**Shin-Yokohama Ramen Museum + DIY Cup Noodle** is a ramen-themed gourmet amusement park where you can taste delicious ramen from all over the country. Here, each establishment offers uniquely themed ramen dishes that are sure to spark conversation.

**Palette Town Shopping Mall** is a new leisure and shopping area located on artificial land in Tokyo Bay, highly favored by young people.

**D4** Tokyo / Kawagoe (B/X/X) Hotel: 3\* Tokyo Henna Hotel or Similar

**Kawagoe Hikawa Shrine** was established approximately 1,500 years ago, in the 2nd year of Emperor Kinmei's reign. As a deity of marriage, it is deeply beloved by people, and it also offers various talismans for praying for good matches.

**Kawagoe Ichibangai Shopping Street** is the heart of Koedo Kawagoe, stretching from the Kitamachi intersection in the north to the Nakamachi intersection in the south. Within this short 400-meter stretch.

**Kawagoe Toki no Kane**, or the Time Bell of Kawagoe, is a clock tower that has been chiming in the castle town district since the early Edo period, beloved by the townspeople. The bell chimes four times a day, at six in the morning, noon, three in the afternoon, and six in the evening.

**D5** Tokyo / Kuala Lumpur 2200/0445+1 (B/X/X) (MOB)

**Senso-ji Temple** is a remaining symbol of "Edo-style" public amusement in Japan, its main gate, known as "Kaminarimon" or the "Thunder Gate," officially named "Furaijin-mon," symbolizes both Japan and the Asakusa district.

**The Nijubashi Bridge** at the Imperial Palace spans from the Imperial Palace Plaza to the main gate of the Imperial Palace.

**Shibuya** is one of Tokyo's most iconic commercial districts, often referred to as Tokyo's version of Ximending. Much like Taipei's Ximending, Shibuya is a bustling street favored by young people and international tourists.

**D6** Kuala Lumpur

Arrive Kuala Lumpur.

**Notes:**

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.